



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

KENYATAAN SEBUT HARGA

TARIKH IKLAN : 19 September 2022

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Pembekal Bertaraf Bumiputera** yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan** bagi **Peyewaan Ruang Premis Kafeteria Pejabat Kementerian Kesihatan Malaysia, Jalan Cenderasari, Kuala Lumpur** untuk tempoh tiga (3) tahun.

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DITAWARKAN	TEMPAT/TARIKH/ MASA PENGHANTARAN DOKUMEN	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH/TEMPAT/ MASA LAWATAN TAPAK	TARIKH SEBUT HARGA DITUTUP
<p>Tawaran Sebut Harga Penyewaan Ruang Premis Kafeteria Pejabat Kementerian Kesihatan Malaysia, Jalan Cenderasari, Kuala Lumpur.</p> <p>Kod Sebut Harga: KKM- SH/P/01/22</p>	<p>Harga bagi semua perkara dan bidang kerja yang ditawarkan mestilah dalam Ringgit Malaysia (RM) sahaja.</p> <p>Harga-harga yang ditawarkan adalah termasuk semua kos seperti pengangkutan, perkhidmatan, peralatan dan lain-lain yang bersangkutan dengan penyewaan ruang premis kafeteria yang ditawarkan melalui sebut harga ini.</p> <p>Harga-harga yang ditawarkan di dalam sebut harga ini adalah tetap dan tidak boleh dipinda selepas sebut harga ditutup dan akan berkuatkuasa selama tempoh sah laku sebut harga iaitu sembilan puluh (90) hari daripada tarikh tutup sebut harga</p> <p>Harga yang ditawarkan oleh penyebut harga yang berjaya hendaklah dipatuhi sepanjang tempoh kontrak berkuatkuasa dan tidak boleh dibuat sebarang perubahan.</p>	<p>Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi secara PERCUMA di:</p> <p>Unir Pengurusan Aset, Bahagian Khidmat Pengurusan, Aras 8, Blok E7, Kompleks E, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62590, Putrajaya.</p> <p>Tarikh Iklan: 19 September 2022 (Isnin) 12.00 tengahari</p> <p>Tarikh Tutup Iklan: 26 September 2022 (Isnin) 12.00 tengahari</p> <p>*Tawaran yang lewat tidak akan diterima/ dipertimbangkan selepas tamatnya tarikh iklan.</p> <p>Dokumen Sebut Harga boleh dihantar ke:</p> <p>Peti Sebut Harga di Unit Kewangan, Bahagian Khidmat Pengurusan, Aras 8, Blok E7, Kompleks E, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62590, Putrajaya.</p> <p>pada waktu-waktu pejabat seperti berikut:</p> <p>Isnin – Khamis : 8.00 pg – 1.00 ptg 2.00 ptg – 4.00 ptg</p> <p>Jumaat : 8.00 pg – 12.00 t/hari 2.45 ptg – 4.00 ptg</p>	<p>Sijil Pendaftaran dari Kementerian Kewangan</p> <p>Sijil Akuan Bumiputera dari Kementerian Kewangan (jika ada)</p> <p>Sijil Pendaftaran Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) berserta kod-kod bidang yang ditetapkan</p> <p>Salinan Penyata Bulanan Bank Tiga (3) Bulan Terakhir</p> <p>Pengalaman Syarikat dalam Persijilan Jaminan Keselamatan Makanan</p>	<p>Kehadiran ke lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN</p> <p>Tarikh : 21 September 2022 (Rabu) Masa : 10.00 pagi – 1.00 petang Tempat : Ruang Premis Kafeteria Pejabat Kementerian Kesihatan Malaysia, Jalan Cenderasari, Kuala Lumpur</p> <p>Pembekal boleh menghubungi pihak Bahagian Khidmat Pengurusan untuk lawatan tapak seperti berikut:</p> <p>Cik Nur Syafiqah binti Azizi 03-88832958 Atau</p> <p>Puan Wan Musfirah binti Jaffar 03-88832417</p>	<p>26 September 2022 (Isnin) 12.00 tengahari</p>

Tempat serahan Dokumen Sebut Harga hanya di:

**PETI SEBUT HARGA
DI UNIT KEWANGAN, BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN,
ARAS 8, BLOK E7, KOMPLEKS E, PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN
PERSEKUTUAN, 62590, PUTRAJAYA**

***DOKUMEN SEBUT HARGA YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA.
KEMENTERIAN INI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG
KELEWATAN PENGHANTARAAN DOKUMEN SEBUT HARGA MELALUI POS
LAJU / *COURIER*.**